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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikor épülhetnek meg a Baját elkerülő útszakaszok?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka János Gazdasági és Közlekedési Miniszter Úrhoz . A
kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter úr!

Baja város a Felső-Bácska „fővárosa" . Hagyományosan kereskedelmi és közlekedési központ.
Természeti adottságai, a város mellett lévő Duna folyó (és a kikötők), a bajai és a szekszárdi
híd mind-mind lehetőséget adna Baja és ehhez kapcsolódóan a térség gyarapodására is .

Sajnos az elmúlt tizenöt esztendőben a város nem tudott olyan mértékben fejlődni, mint azt
adottságai lehetővé tennék. Ehhez nagymértékben hozzájárul a közlekedési infrastruktúra
rossz állapota, fejletlensége .

2001-ben elkezdődött (és azóta be is fejeződött) az 51 . és 55. számú főutak tehermentesítő
szakaszának építése. Ez részben tehermentesítette a belvárost az átmenő forgalomtól. A
továbblépéshez mindenképpen szükség lenne az 51 . számú főút északkeleti és déli elkerülő
szakaszainak megépítésére. Ez a fejlesztés lökést adhatna a város gazdaságának .

Ön 2005. június 16-án Baján tett látogatást. Akkor a következőket mondta: „Még az idén
átadják a forgalomnak a bajai kerülőút északkeleti szakaszát, a déli pedig 2008-ra készül el ."

A fentiek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat:

- Mikor adják át a forgalomnak az 51 . számú főút Baját északkeletről elkerülő szakaszát?
- Mikor kezdődhet (és készülhet el) a déli elkerülő szakasz?

Tisztelettel várom válaszát!
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Írásbeli kérdés

Budapest, 2005 . szeptember 20.
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